
 

 

Beantwoording politiek/technische vragen raadsleden 

 

Nummer DOC-19-165785 

Zaaknummer Z-18-046218 

Naam raadslid T. Beuker 

Fractie PvdA 

Onderwerp Raadsvragen PvdA Ontwerp structuurvisie Corridor Amsterdam-

Hoorn 

Datum waarop de vraag is gesteld  

Termijn beantwoording is 1 week voor technische en maximaal 2 weken voor politieke vragen. 

Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

Onlangs is in de raad van Medemblik de motie van de PvdA in grote meerderheid aangenomen, 

aangaande ‘bereikbaar Westfriesland’. Doel van deze motie was om actief te lobbyen om de 

geplande spitsstrook tussen Hoorn-Noord en Avenhorn te verlengen tot aan Purmerend-Noord en 

vice versa. Daarnaast had de motie als doel om Hoorn aan te sluiten op het HOV-netwerk en het 

spoorboekloosrijden. Tevens is vervolgens in de gemeente Hoorn dezelfde motie aangenomen.  

 

Sinds 20 juni 2019 ligt het ontwerp structuurvisie Corridor Amsterdam-Hoorn ter inzage en is het 

mogelijk om een zienswijze in te dienen. In deze structuurvisie worden er stappen gezet voor een 

betere bereikbaarheid van Westfriesland, waar we uiteraard erg blij mee zijn. Echter wordt door 

Rijkswaterstaat niets ondernomen om de spitsstrook te verlengen tot aan Purmerend (waar 

dagelijks files staan en heel veel ongelukken gebeuren) en zijn ook de OV- inspanningen zeer 

beperkt. Het NHD heeft hier onlangs al aan gerefereerd, zie onderstaande link.  

 

https://www.noordhollandsdagblad.nl/cnt/dmf20190619_99617709/spitsstroken-langs-a7-streep-

door-parkeerplaats-de-koggen 

 

Een gemiste kans wat ons betreft, daarom een aantal vragen aan het college: 

 

1.  Bent u op de hoogte gebracht dat de ontwerp structuurvisie Corridor Amsterdam-Hoorn 

momenteel ter inzage ligt? 

 

antwoord   

 

https://www.noordhollandsdagblad.nl/cnt/dmf20190619_99617709/spitsstroken-langs-a7-streep-door-parkeerplaats-de-koggen
https://www.noordhollandsdagblad.nl/cnt/dmf20190619_99617709/spitsstroken-langs-a7-streep-door-parkeerplaats-de-koggen


 

 

2.  Bent u in gesprek geweest met het ministerie van Infrastructuur/Waterstaat aangaande 

de motie? 

 

antwoord   

 

3.  Welke acties heeft u verder ondernomen om ons standpunt kenbaar te maken? 

antwoord   

 

4.  Bent u het eens dat met deze structuurvisie de problemen aangaande de bereikbaarheid 

van Westfriesland blijven bestaan en niet doelmatig worden opgelost? 

 

antwoord   

 

5.  Bent u voornemens om een zienswijze in te dienen eventueel samen met Hoorn? 

antwoord   

 

6.  Bent u bereid om samen met het bedrijfsleven, maatschappelijke partijen etc. een 

actieve lobby op te starten om alsnog de spitstrook te verlengen en het OV netwerk te 

versterken? Evt. door zelf onderzoek te laten doen naar de kosten/baten etc.? 

 

antwoord   

 

 


